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PROTOKÓŁ  Nr XXXVIII/2018 

z przebiegu XXXVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 

z dnia 22 lutego 2018 roku 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego 

Burmistrza Zbąszynka, Panią Anetę Nawracałę Skarbnik Gminy,  Pana Alojzego Jokiela 

Przewodniczącego Rady Powiatu Świebodzińskiego, Przedstawicieli Urzędu 

Marszałkowskiego, kierowników jednostek organizacyjnych, przedstawicieli mediów oraz 

pozostałych przybyłych gości i otworzył obrady XXXVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej  

w Zbąszynku o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, że na sali obecnych jest  10 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią 

załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  

 

Nieobecni: 

Grzegorz Bielecki 

Alicja Dyllong 

Maciej Szulc 

Łukasz Szymański  

Beata Żelechowska 

 

Do pkt. 2. 

Wybór Sekretarza obrad 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 

kandydaturę radnego Andrzeja Budycha (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 

- za pełnieniem przez radnego Andrzeja Budycha funkcji Sekretarza obrad dzisiejszej 

sesji Rady - głosowało 10 radnych. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Sekretarzem obrad 

dzisiejszej sesji Rady została radny Andrzej Budych. 

Do pkt. 3. 

Przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad.  

1. Otwarcie sesji  

2.  Wybór Sekretarza obrad 

3.  Przyjęcie porządku obrad 

4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
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7.  Interpelacje i zapytania 

8.  Funkcjonowanie OSiR w Zbąszynku w 2017 roku: 

     a/ informacja z realizacji zadań sportowych w 2017 roku. 

9.  Funkcjonowanie ZOK w Zbąszynku w 2017 roku: 

     a/ informacja z realizacji zadań kulturalnych w 2017 roku. 

10.Funkcjonowanie SZUK w Zbąszynku w 2017 roku: 

     a/  informacja z działalności za 2017 rok, 

     b/  informacja  SZUK z planu zadań do realizacji w 2018 roku. 

11.   Podjęcie uchwał: 

 a) w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  

     Gminy Zbąszynek na lata 2018 – 2031 (projekt nr 1) 

 b)  w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2018 rok (projekt nr 2) 

 c) w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad, trybu udzielania i rozliczania 

    dotacji celowej z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty  

    budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (projekt nr 3) 

 d) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

      położonego w obrębie miasta Zbąszynek w rejonie ulic: Ogrodowa, Zachodnia i Henryka  

      Sienkiewicza (projekt nr 4) 

 e)  w sprawie przyjęcia do realizacji od Powiatu Świebodzińskiego zadania pn.: „Remont 

      nawierzchni drogi powiatowej nr 1210F w zakresie utwardzenia w m. Dąbrówka Wlkp.”  

     (projekt nr 5) 

 f)  w sprawie podziału Gminy Zbąszynek  na stałe okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic,   

     numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu  (projekt nr 6) 

 g)  w sprawie podziału Gminy Zbąszynek na stałe obwody głosowania, ustalenia ich  

      numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych  (projekt nr 7) 

12.  Odpowiedzi na interpelacje  

13.  Oświadczenia i wolne wnioski 

14.  Zakończenie obrad 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 8 grudnia 2017 roku Zarząd Województwa 

Lubuskiego przyznał Pani Malwinie Kubickiej doroczną Nagrodę Kulturalną Marszałka 

Województwa Lubuskiego „ZŁOTY DUKAT LUBUSKI”. W związku z powyższym Pan Jan 

Mazur zaproponował wprowadzenie do porządku obrad punktu 4: Wręczenie Nagrody 

„Złoty Dukat Lubuski”. 

Burmistrz Zbąszynka zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 3 dodatkowych 

projektów uchwał w sprawie przekazania do rozpatrzenia wg właściwości skarg, które 

wpłynęły w ostatnim czasie do tut. urzędu. 

 

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji  

2.  Wybór Sekretarza obrad 

3.  Przyjęcie porządku obrad 

4. Wręczenie Nagrody „Złoty Dukat Lubuski” 

5.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

6.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
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7.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

8.  Interpelacje i zapytania 

9.  Funkcjonowanie OSiR w Zbąszynku w 2017 roku: 

     a/ informacja z realizacji zadań sportowych w 2017 roku. 

10.  Funkcjonowanie ZOK w Zbąszynku w 2017 roku: 

     a/ informacja z realizacji zadań kulturalnych w 2017 roku. 

11.Funkcjonowanie SZUK w Zbąszynku w 2017 roku: 

     a/  informacja z działalności za 2017 rok, 

     b/  informacja  SZUK z planu zadań do realizacji w 2018 roku. 

12.   Podjęcie uchwał: 

 a) w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  

     Gminy Zbąszynek na lata 2018 – 2031 (projekt nr 1) 

 b)  w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2018 rok (projekt nr 2) 

 c) w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad, trybu udzielania i rozliczania 

    dotacji celowej z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty  

    budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (projekt nr 3) 

 d) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

      położonego w obrębie miasta Zbąszynek w rejonie ulic: Ogrodowa, Zachodnia i Henryka  

      Sienkiewicza (projekt nr 4) 

 e)  w sprawie przyjęcia do realizacji od Powiatu Świebodzińskiego zadania pn.: „Remont 

      nawierzchni drogi powiatowej nr 1210F w zakresie utwardzenia w m. Dąbrówka Wlkp.”  

     (projekt nr 5) 

 f)  w sprawie podziału Gminy Zbąszynek  na stałe okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic,   

     numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu  (projekt nr 6) 

 g)  w sprawie podziału Gminy Zbąszynek na stałe obwody głosowania, ustalenia ich  

      numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych  (projekt nr 7) 

h) w sprawie przekazania skargi z dnia 09.01.2018 r. na działalność Rady Miejskiej w  

    Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 8) 

 i) w sprawie przekazania skargi z dnia 09.01.2018 r. na działalność Rady Miejskiej w 

     Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 9) 

 j) w sprawie przekazania skargi z dnia 09.01.2018 r. na działalność Rady Miejskiej w  

    Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 10) 

13.  Odpowiedzi na interpelacje  

14.  Oświadczenia i wolne wnioski 

15.  Zakończenie obrad 

 

Porządek obrad po zmianie przyjęto jednogłośnie. 

 

Na salę obrad przybyła radna Alicja Dyllong 

Aktualna liczba biorących udział w sesji: 11 radnych. 

Do pkt. 4 

Wręczenie Nagrody „Złoty Dukat Lubuski” 

 

Pani Anna Komar Kierownik Wydziału Kultury Urzędu Marszałkowskiego oraz Pan 

Bogusław Zaraza Kierownik Wydziału Spraw Społecznych w Departamencie 
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Infrastruktury Społecznej Urzędu Marszałkowskiego Województwa Lubuskiego 

wręczyli ww. nagrodę Pani Malwinie Kubickiej Dyrektor ZOK za wspieranie i promowanie 

życia kulturalnego regionu. 

Dołączając się do życzeń Przewodniczący Rady Jan Mazur w imieniu Rady Miejskiej  

w Zbąszynku wręczył Dyrektor ZOK różę. 

Do pkt. 5 

 

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur  poinformował radnych, że protokół przez czas trwania 

sesji będzie wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt. 14 porządku 

obrad. 

 

Do pkt. 6 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 7 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski przedstawił informację z działalności w okresie 

międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 

dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 

międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 25 stycznia 2018 r.   

do 21 lutego 2018 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

Radny Henryk Budych zapytał o ilość mieszkań socjalnych na terenie Gminy. 

W odpowiedzi Burmistrz Zbąszynka oznajmił, że na terenie Gminy Zbąszynek posiadamy 

ok. 20-25 mieszkań socjalnych. 

Do pkt. 8 

Interpelacje i zapytania 

 

Pan Marek Pych zapytał jaką Burmistrz przewiduje strategię na realizację ścieżek 

rowerowych w obliczu tak wysokich cen za realizację zadania?. 
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Radny zapytał o chodnik na ul. Piastowskiej i planowane przejście przez ul. Poznańską.  

Pan Marek Pych zauważył, że roboty zostały zakończone, a przejścia nie ma. Radny zapytał, 

czy Pan Burmistrz zrezygnował z realizacji tego zadania? Zdaniem Pana Marka Pycha 

wykonanie przejścia dla pieszych jest zasadne, ponieważ wpłynie na poprawę 

bezpieczeństwa w tym miejscu. 

Radny poruszył również temat remontu ul. Dworcowej. Pan Marek Pych zapytał czy istnieje 

możliwość wykonania takiej samej drogi jak na Kręcką Winnicę, tj. dwa pasy w jedną i drugą 

stronę z jednym pasem po środku?  

Na koniec Radny zapytał o termin przetargu na ul. Małą? Jeśli nie w lutym, to kiedy? 

 

Do pkt. 9 

 

Funkcjonowanie OSiR w Zbąszynku w 2017 roku 

a.  informacja z realizacji zadań sportowych w 2017 roku 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że ww. temat został szczegółowo omówiony na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 14 lutego 2018 roku. 

 

W ramach podsumowania Kierownik OSiR zapoznał radnych z prezentacją multimedialną 

zawierającą zbiór najważniejszych informacji w zakresie funkcjonowania Ośrodka Sportu  

i Rekreacji w okresie objętym sprawozdawczością.  

Ponadto Pan Marcin Minta zapoznał radnych z wizualizacją projektu hali sportowej  

w Zbąszynku. 

/Informacja pn. funkcjonowanie OSiR w 2017 r. oraz prezentacja multimedialna  

w przedmiotowym zakresie stanowi załącznik nr 6-7 do niniejszego protokołu/. 

 

W ramach dyskusji poruszono tematy związane z przeznaczeniem pokoi hotelowych  

i parkingu przy hali sportowej. 

 

Podsumowując temat Burmistrz Zbąszynka odniósł się do kwestii związanych  

z przetargami na budowę hal sportowych. Pan Wiesław Czyczerski poinformował, że 

zdaniem niektórych wykonawców, samorządy zaniżają wartość inwestycji, po czym odwołują 

przetargi. 

 

Podsumowując całość zagadnienia Pan Jan Mazur podziękował wszystkim za owocną 

współpracę. 

 

Rada Miejska przez aklamację przyjęła przedstawioną informację. 

 

Do pkt. 10 

  

Funkcjonowanie ZOK w Zbąszynku w 2017 roku: 

            a) informacja z realizacji zadań kulturalnych w 2017 roku 

 

Dyrektor ZOK Malwina Kubicka zaprosiła radnych do zapoznania się z prezentacją 

multimedialną ukazującą działalność jednostki w 2017 roku.  
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Nawiązując do tematu raportu pokontrolnego stanu technicznego budynku ZOK, który 

poruszony został na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Pani Malwina Kubicka 

przedstawiła działania podjęte w ramach realizacji  zaleceń.  Dyrektor ZOK na ręce 

Przewodniczącego Rady złożyła informację pn. Zalecenia pokontrolne a stan faktyczny, 

stanowiącą załącznik do Raportu Rocznego ZOK z działalności w 2017 r. 

/Raport roczny ZOK oraz prezentacja multimedialna stanowią załącznik nr 8-9 do niniejszego 

protokołu/. 

 

W odniesieniu do przedmiotowego zagadnienia wywiązała się dyskusja, podczas której 

poruszono tematy związane z terminem sporządzenia i otrzymania raportu pokontrolnego 

stanu technicznego ZOK i czasookresem reakcji Dyrektor ZOK na zawarte w nim ustalenia.  

Dyrektor ZOK przedstawiła kolejność wykonanych zadań. Pani Malwina Kubicka 

poinformowała m.in. o staraniach poczynionych w kierunku przebudowy schodów w ZOK 

oraz działaniach w zakresie zabezpieczenia grzejnika w pomieszczeniu na poddaszu ZOK, 

który z uwagi na ryzyko zalania został odłączony. Ponadto Dyrektor ZOK odniosła się do 

kwestii stanu technicznego komina. Pani Malwina Kubicka poinformowała, że obecnie 

analizowane są możliwe rozwiązania w zakresie jego naprawy, a konkretne działania podjęte 

zostaną po przeglądzie kominiarskim w marcu br. 

 

W dalszej części dyskusji głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Budych, który 

odnosząc się do księgi procedur budowlanych zasugerował, że Komisja Rewizyjna powinna 

zapoznać się z tym dokumentem przy okazji przeprowadzanych kontroli. 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił informacje na temat kosztów ogrzewania 

placówek oświatowych Gminy pod kątem porównania kosztów jakie na ogrzewanie ponosi 

ZOK. (Kubatura placówek oświatowych zbliżona jest do kubatury ZOK). 

 

W podsumowaniu sprawozdania radny Marek Pych poruszył temat odpowiedzialności za 

wypadek, który może kiedyś wydarzyć się w ZOK. Radny wyraził zaniepokojenie wynikami 

raportu stanu technicznego budynku ZOK. 

 

W odniesieniu do podniesionych kwestii głos zabrał Burmistrz Zbąszynka, który nawiązał 

do raportów pokontrolnych innych budynków gminnych, które w większości zawierają wiele 

zaleceń. W ocenie Pana Wiesława Czyczerskiego, odnosząc się do protokołów 

pokontrolnych można odnieść wrażenie, że większość obiektów powinno się zamknąć, gdyż 

przebywanie w nich i ich otoczeniu jest niebezpieczne. 

Nawiązując do przedstawionych przez Przewodniczącego Rady kosztów ogrzewania 

jednostek organizacyjnych Gminy, Burmistrz Zbąszynka wspomniał o znaczących kosztach 

remontów samych kotłowni, zwracając jednocześnie uwagę na konieczność 

przeprowadzenia innych inwestycji w obrębie budynków gminnych. 

Odnosząc się do tematu odpowiedzialności za wypadki, Burmistrz Zbąszynka 

poinformował, że kierownicy jednostek organizacyjnych ponoszą odpowiedzialność za 

obiekty, którymi zarządzają oraz za zasady planowania działań remontowych w obrębie 

jednostki, które w większości zależą od środków przyznanych w budżecie Gminy. 
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Pan Wiesław Czyczerski zwrócił uwagę na fakt, że budynki gminne są ubezpieczone, a 

kierownicy jednostek organizacyjnych dokładają starań, by nie było naruszeń w zakresie 

bezpieczeństwa na ich terenie. Burmistrz Zbąszynka podkreślił, że realizacja zadań 

inwestycyjnych zależy od budżetu Gminy, a każdy radny wie jak on wygląda. Dylematy na 

temat kolejności realizacji poszczególnych zadań są wciąż aktualne, ponieważ budżet gminy 

nie jest z gumy, a pilnych zadań coraz więcej, w tym część wymuszonych zmieniającymi się 

wciąż przepisami. 

 

Przewodniczący Rady podziękował za różnorodność działań podejmowanych w zakresie 

kultury i szeroko rozumianą współpracę. Pan Jan Mazur wyraził nadzieję, że w przyszłości 

znajdą się środki na modernizację infrastruktury ZOK. 

 

 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedstawioną informację. 

 

Do pkt. 11 

 

 Funkcjonowanie SZUK w Zbąszynku w 2017 roku: 

a.  informacja z działalności za 2017 rok 

b.  informacja  SZUK z planu zadań  do realizacji w 2018 roku 

 

Przewodniczący Rady podobnie jak w poprzednich przypadkach przypomniał, iż ww. temat 

został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 

14.02.2018 r. 

W ramach podsumowania przedstawiona została prezentacja multimedialna obrazująca 

działalność jednostki w okresie objętym sprawozdawczością. 

 

/Informacja z działalności SZUK w 2017 r. oraz prezentacja multimedialna stanowią 

załącznik nr 10 - 11 do niniejszego protokołu/. 

 

Radny Henryk Budych zapytał o stan hydroforni na Samsonkach. 

Kierownik SZUK poinformował, że oprócz bieżącego utrzymania nie są planowane inne 

prace w tym miejscu. Hydrofornia na ten moment nie wymaga remontu. 

 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedstawioną informację. 

 

Do pkt. 12 

 

  Podjęcie uchwał 

a. 

 

Skarbnik Gminy Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zbąszynek na lata 2018 – 2031 (projekt nr 1), zwracając jednocześnie uwagę na korekty 

naniesione od czasu komisji. 
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Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 

wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/11/2018  

w sprawie  zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zbąszynek na lata 2018 – 2031. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXXVIII/11/2018 w sprawie  zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek na lata 2018 – 2031 została podjęta 

jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 

 

b.  

 

Skarbnik Gminy Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian  

w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2018 rok (projekt nr 2), zwracając jednocześnie 

uwagę na korekty naniesione od czasu komisji. 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 

wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/12/2018  

w sprawie  zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2018 rok. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXXVIII/12/2018 w sprawie  zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 

2018 rok została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 

 

c. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad, trybu udzielania i rozliczania dotacji celowej  

z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków (projekt nr 3).  

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 

wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/13/2018  

w sprawie  zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad, trybu udzielania i rozliczania dotacji 

celowej z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXXVIII/13/2018 w sprawie  zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad, trybu 

udzielania i rozliczania dotacji celowej z budżetu gminy na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 
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d. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie  

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego  

w obrębie miasta Zbąszynek w rejonie ulic: Ogrodowa, Zachodnia i Henryka Sienkiewicza 

(projekt nr 4). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 

wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/14/2018  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego w obrębie miasta Zbąszynek w rejonie ulic: Ogrodowa, Zachodnia i Henryka 

Sienkiewicza. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXXVIII/14/2018 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębie miasta Zbąszynek w rejonie ulic: 

Ogrodowa, Zachodnia i Henryka Sienkiewicza została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 15  do niniejszego protokołu/. 

 

e. 

 

 Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia do realizacji od Powiatu Świebodzińskiego zadania pn.: „Remont nawierzchni drogi 

powiatowej nr 1210F w zakresie utwardzenia w m. Dąbrówka Wlkp.” (projekt nr 5). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 

wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, 

Radny Marek Pych zapytał o podpisanie porozumienia i termin przetargu. 

Burmistrz Zbąszynka poinformował, że porozumienie będzie podpisane tuż po podjęciu 

uchwał intencyjnych, a przetarg planowany jest w marcu. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/15/2018  

w sprawie przyjęcia do realizacji od Powiatu Świebodzińskiego zadania pn.: „Remont 

nawierzchni drogi powiatowej nr 1210F w zakresie utwardzenia w m. Dąbrówka Wlkp.”  

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXXVIII/15/2018 w sprawie przyjęcia do realizacji od Powiatu Świebodzińskiego 

zadania pn.: „Remont nawierzchni drogi powiatowej nr 1210F w zakresie utwardzenia 

w m. Dąbrówka Wlkp.” została jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 

 

f. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

podziału Gminy Zbąszynek  na stałe okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów  

i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu  (projekt nr 6). 
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Pan Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na wspólnym 

posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe 

zapytania do przedstawionego projektu uchwały, 

Radny Marek Pych zapytał o usunięty §8. 

W odpowiedzi Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz poinformował, że z projektu uchwały 

przedłożonego na komisji usunięto § 5 i § 8. Czynności dokonano na sugestię Komisarza 

Wyborczego. Podobnych zmian dokonano w projekcie uchwały nr 7. Oba projekty zawierają 

teraz tylko 6 paragrafów. 

 

Radny Wojciech Półtorak zapytał czy tam gdzie liczba wyborców jest powyżej 500, jest to 

zgodne z prawem? 

Pan Jan Makarewicz oznajmił, że jest to zgodne z prawem, ponieważ norma 

przedstawicielstwa w danym okręgu wyborczym musi  mieścić się w przedziale od 0,5 do 

1,5. Jeżeli jest powyżej 0,5 to jest jeden mandat, jeśli jest powyżej 1,5 są dwa mandaty, a 

okręg dzielimy na 2. We wszystkich okręgach wyborczych na terenie Gminy Zbąszynek 

mieścimy się  w przedziale od 0,64 do 1,20. 

Radny Marek Pych zapytał czy chodzi o współczynnik? 

Zastępca Burmistrza poinformował, że mówimy o jednolitej normie przedstawicielstwa, 

która dla każdej gminy wyliczana jest indywidualnie. Wylicza się ją w oparciu o liczbę 

mieszkańców wg stanu na 31 grudnia 2017 roku, podzieloną przez liczbę radnych. 

Natomiast normę przedstawicielstwa dla poszczególnych okręgów oblicza się dzieląc liczbę 

mieszkańców w danym okręgu przez jednolitą normę przedstawicielstwa w gminie. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/16/2018 

w sprawie podziału Gminy Zbąszynek  na stałe okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, 

numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

  W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXXVIII/16/2018 w sprawie podziału Gminy Zbąszynek  na stałe okręgi wyborcze 

oraz ustalenia ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/. 

 

g. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

podziału Gminy Zbąszynek na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz 

siedzib obwodowych komisji wyborczych (projekt nr 7).  

Pan Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na wspólnym 

posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe 

zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/17/2018 

w sprawie podziału Gminy Zbąszynek na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, 

granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 
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 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXXVIII/17/2018 w sprawie podziału Gminy Zbąszynek na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych została 

podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/. 

 

h. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

przekazania skargi z dnia 09.01.2018 r. na działalność Rady Miejskiej w Zbąszynku 

organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 8). 

Pan Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na wspólnym 

posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe 

zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/18/2018  

w sprawie skargi z dnia 09.01.2018 r. na działalność Rady Miejskiej w Zbąszynku organowi 

właściwemu do jej rozpoznania. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXXVIII/18/2018 w sprawie przekazania skargi z dnia 09.01.2018 r. na działalność 

Rady Miejskiej w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania została podjęta 

jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/. 

 

i. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

przekazania skargi z dnia 09.01.2018 r. na działalność Rady Miejskiej w Zbąszynku 

organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 9). 

Pan Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na wspólnym 

posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe 

zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/19/2018  

w sprawie skargi z dnia 09.01.2018 r. na działalność Rady Miejskiej w Zbąszynku organowi 

właściwemu do jej rozpoznania. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXXVIII/19/2018 w sprawie przekazania skargi z dnia 09.01.2018 r. na działalność 

Rady Miejskiej w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania została podjęta 

jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/. 

 

j. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

przekazania skargi z dnia 09.01.2018 r. na działalność Rady Miejskiej w Zbąszynku 

organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 10). 
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Pan Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na wspólnym 

posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe 

zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/20/2018  

w sprawie skargi z dnia 09.01.2018 r. na działalność Rady Miejskiej w Zbąszynku organowi 

właściwemu do jej rozpoznania. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXXVIII/20/2018 w sprawie przekazania skargi z dnia 09.01.2018 r. na działalność 

Rady Miejskiej w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania została podjęta 

jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 13 

 

 Odpowiedzi na interpelacje 

 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Zbąszynka. 

 

Odnosząc się do tematu ścieżek rowerowych, Pan Wiesław Czyczerski oznajmił, że jeśli 

nie uda się przesunąć terminu realizacji zadania, przetargi nie dojdą do skutku. W związku z 

tym Gmina nie skorzysta z dofinansowania z zewnątrz. Burmistrz Zbąszynka podkreślił, że 

odpowiadając na ten moment należy stwierdzić, że kolejność wykonywania zadań ustalona 

dotychczas będzie konsekwentnie realizowana. (Gotowa dokumentacja: Kosieczyn – 

Chlastawa – 2018 rok. Następnie  Rogoziniec-Dąbrówka Wlkp.-2019 r., a 2020 r.- Kręcko). 

W ocenie Pana Wiesława Czyczerskiego plusem całej sytuacji jest fakt, że wykonane 

zostaną wszystkie dokumentacje projektowe pozostałych ciągów ścieżek. Mogą się one 

przydać przy okazji innych naborów na dofinansowanie zadań w zakresie budowy ścieżek. 

Minusem zaistniałej sytuacji jest rozciągnięcie inwestycji w czasie. 

Odpowiadając na zapytanie dotyczące chodnika na ul. Piastowskiej, Burmistrz Zbąszynka 

oznajmił, że przejście zostało zaniżone w swoim ciągu. Nie zostało przesunięte wzdłuż 

stodoły, ponieważ zdaniem Policji nie ma tam odpowiednich parametrów do przeciśnięcia się 

między elewacją a słupem. W związku z tym zostajemy tam z przejściem na drugą stronę 

bez znakowania go, ponieważ jest to strefa w obrębie skrzyżowania. Burmistrz Zbąszynka 

wspomniał o dodatkowym, rozważanym rozwiązaniu w postaci przejścia w postaci 

wyniesienia (garbu). 

Kontynuując wypowiedź Pan Wiesław Czyczerski oznajmił, że ulica Dworcowa będzie 

wykonana na wzór drogi w Kręcku (dwa pasy) z wydłużeniem przejazdu przez tory, by móc 

przez nie przejechać.  

Jeśli chodzi o termin przetargu na ulicę Małą, to zostanie on ogłoszony do końca miesiąca z 

uwagi na fakt, iż gmina dysponuje wszystkimi uzgodnieniami. 
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Do pkt. 14. 

 

Oświadczenia i wolne wnioski 

 

W ramach tej części obrad wyświetlony został krótki film relacjonujący przebieg 

Dąbrowieckiego Cympra. 

 

Radny Ryszard Stachowiak zapytał o powód podcinki drzew w parku przed urzędem. 

Burmistrz Zbąszynka oznajmił, że powodem przycinki są prace porządkowe oraz 

poprawienie widoczności. Pan Wiesław Czyczerski poinformował o innych planowanych 

wycinkach drzew na terenie miasta. 

 

Przewodniczący Rady zapoznał radnych z korespondencją, która wpłynęła do biura Rady 

Miejskiej w okresie międzysesyjnym. 

/Informacja na temat korespondencji, która wpłynęła do biura rady od czasu ostatniej sesji 

stanowi załącznik nr  22 do niniejszego protokołu/. 

Następnie Pan Jan Mazur poinformował o terminach marcowych posiedzeń Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji Rady przez 

czas trwania sesji był wyłożony do wglądu i nie wpłynęły żadne uwagi co do jego treści. 

Następnie zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 

- za przyjęciem protokołu z XXXVII zwyczajnej sesji Rady z dnia 25.01.2018 r. 

głosowano- 11 głosów „za”.   

Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z XXXVII 

zwyczajnej sesji z dnia 25.01.2018 r. został przyjęty jednogłośnie w obecności 11 

radnych. 

 

Na zakończenie Burmistrz Zbąszynka oznajmił, że w dniach od 9-18 kwietnia br.  

z uwagi na remont przejazdu kolejowego między Rogozińcem a Chociszewem 

obowiązywać będzie objazd, którego przebieg wyświetlono na rzutniku.  

Do pkt. 14 

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1525 zamknął  

XXXVIII zwyczajną sesję Rady Miejskiej.  

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Utrata                          Grzegorz Bielecki                      Jan Mazur 
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Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz Zbąszynka 

2. Zastępca Burmistrza 

3. Skarbnik Gminy 

4. Przewodniczący Rady 


